
 

  
Utses att justera Liam Rognli 
Justeringens plats och tid  Paragrafer § 18-27 
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Indre Ytterberg 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Julia Fält 
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Indre Ytterberg 
 

BEVIS och ANSLAG om justeringens tillkännagivande 

Sammanträde Ungdomsfullmäktige 2022-05-19 
Förvaras hos  
Anslaget sätts upp  
Anslaget tas ner  
  
Underskrift ………………………………………… 
 Andréa Kihl 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19  
 

 
Sammanträde Ungdomsfullmäktige  
Plats och tid Sammanträdesrum Rampen 2022-05-19  kl.17:00-19.00 
  
Ledamöter Muhanad Mahalem  

Sibell Abousamra 

Ahlam Hussein 

Maya Mossberg 

Saga Berg 

Nova Alm 

Indre Ytterberg 

Liam Rognli, viceordförande 

Jamila Mahmed Handale 

Jula Fält, ordförande 

 
Ersättare Mohamed Hassan 

 
Övriga 

 

 

 

Ceclia Friberg, processledare samhällsbyggnad 

Andréa Kihl, demokratiutvecklare/utredare 

Marie Lundström, fritidsledare 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 18 Dnr KS 319534 

Upprop, val av justerare, fastställande av röstlängd 

Sammanfattning 

Liam Rognli utses till justerare 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 19 Dnr KS 319535 

Information och dialog om stadsutvecklingen 

Sammanfattning 

Cecilia Friberg från samhällsbyggnad informerar om nya skolbyggen och 

stadsutvecklingen i centrum. 

 

Ljungskile: En skola F-6 och en högstadieskola. De delar på matsal, bibliotek som 

ligger på F-6 och idrottshall och Slöjd som ligger på högstadieskolan. Parkering i 

centrum och vid skolorna.  

 

Uteplatser som ger tillgång till inte bara lek, men också ha lektioner utomhus. Och 

större lekplats generellt. 

 

Diskussion: 

“Hur borde de olika delarna se ut? den trygga och vilsamma platsen, platsen för mer 

aktivitet, den vilda platser för spontan lek.” “Hur skulle en plats för utomhuslektioner se 

ut?” “Om man går eller cyklar till skolan hur skulle man vilja att vägen ser ut?” 

“aktivitetspark för alla åldrar som även kan användas efter skolan, hur ser den ut?” 

 

Diskussion 

“Vad skulle ni vilja ändra på i er skola?” 

Svar: Norgårdens inredning är tråkig, tråkiga färger och färgen har lossnat, fler 

sittplatser utomhus. Fler färgglada växter och blommor utomhus 

Fler sittplatser. 

Belysning, fler sittplatser, stora utrymmen, fler grupprum 

 

Skäret skolan: Ny skola F-6.  

Diskussion: 

Fotbollsplan hade varit bra, kingrutor. 

 

Centrala Uddevalla: Förlänga Kungsgatan, bygga nytt medborgarhus. Bygga bort 

översvämningar. Nya delarna i Skansstaden och Södrastaden beräknas vara klara runt 

2040 och kommer gå på runt 1 miljard SEK. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 20 Dnr KS 2022/00298 

Användning av ungdomsfullmäktiges budget 2022 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige har 50 000 i budget 2022. Förslag som diskuteras:  

Göra något för Ukraina 

Ungdomsfestival 

Sommarbio 

Avslutningsmiddag med Ungdomsfullmäktige 

 

Sommarbio tas upp som något som redan finns i kommunen. Efter diskussion landar 

ungdosmfullmäktige i följande plan:  

 

Sparande 

Om ungdoms förslaget om att anordna en festival för ungdomar i sommar går igenom 

vill vi kunna ställa upp med tält och vara närvarande. Om festivalen inte blir av så finns 

de 10 000 kr sparat till nästa ungdomsfullmäktige.  

 

Ukraina donering (OBS anmärkning: beslutet stryks pga. ej förenligt med 

kommunallagen att donera kommunala medel)  

Vi vill använda en stor del utav vår totala budget till att hjälpa ukraina och främst 

barnen. Därför kommer vi att lägga in 25 000 kr i Unicef. Julia har även kontaktat 

bohusläningen om att få vara med på inslag så vi sprider vår verksamhet.  

 

Avslutningsmiddag 

Vi kom överens på ungdomsfullmäktige mötet den 19/5-2022 att vi vill ha en 

gemensam avslutningsmiddag. Vi bestämde ett preliminärt datum den 17/6 på Carlia 

Restaurang. Julia har även tagit kontakt med Carlia och kommer kontakta behöriga om 

beslutet.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

Att 10 000 ska gå till ungdomsfestival om det blir av  

Att 15 000 ska gå till avslutningsmiddag med ungdomsfullmäktige 

Att resterande 25 000 ska gå till sparande till nästa ungdomsfullmäktige 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 21 Dnr KS 2022/00253 

Ungdomsförslag om att anordna en festival för ungdomar 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige diskuterar förslaget och tycker att det ska vara för årskurs 3 tom 

gymnasiet istället för 15 + som står i förslaget.  

Beslutsunderlag 

Ungdomsförslag daterat 2022-04-07 

Omröstningsresultat 

Alla i ungdomsfullmäktige röstar för förslaget 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

att stödja förslaget om åldersgränsen ändras så de som går i  åk 7 tom.gymnasiet kan 

vara med 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 22 Dnr KS 2022/00233 

Medborgarförslag från Tindra Andersson om skolmaten 

Sammanfattning 

Medborgarförslaget handlar om att det är för mycket vegetariskt i skolmaten och att det 

ska vara mer kött.  

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag daterat 2022-04-04 

Omröstningsresultat 

3 röstar emot förslaget, 7 röstar för 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att stödja förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 23 Dnr KS 2022/00276 

Medborgarförslag om att få sommarbusskort gratis 

Sammanfattning 

Förslaget handlar om att alla unga födda 2004-2020 ska få sommarbusskort, som i 

Göteborg och Stockholm. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag daterat 2022-04-29 

Omröstningsresultat 

Alla i ungdomsfullmäktige röstar för förslaget 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att stödja förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 24 Dnr KS 2022/00220 

Medborgarförslag om anlägga en konstgräsplan som kan 
användas för fotboll och padel på Fasseröd 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige diskuterar förslaget och väljer att inte ställa sig bakom det. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag daterat 2022-03-29 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte ställa sig bakom förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 25 Dnr KS 2022/00184 

Medborgarförslag från Linda Ström om att flagga med 
regnbågsflaggan 

Sammanfattning 

Medborgarförslaget handlar om att skolor, liksom i Karlstad, ska flagga med 

regnbågsflaggan varje dag för att visa sitt stöd för människors rätt att vara den de är.   

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag daterat 2022-03-09 

Omröstningsresultat 

2 röstar för, 7 emot 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte stödja förslaget 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 26 Dnr KS 2022/00275 

Medborgarförslag från Erica Karlsson om att anlägga en 
streethockeyplan i Herrestad, Kisselberg 

Sammanfattning 

Medborgarförslaget handlar om att anlägga en streethockeyplan i Herrestad Kisselberg 

så att ungdomar kan utöva spontanidrott på fritiden.  

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag daterat 2022-04-30 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte stödja förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2022-05-19 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 27 Dnr KS 317292 

Övrigt 

Sammanfattning 

Inget tas upp under punkten övrigt 

 

 


